
 
 
 
Fråga om kostnaden för upprustningen av utemiljön vid Teslas laddstation 
För snart två år sedan avsattes två miljoner kronor för upprustning av utemiljön vid Teslas 
laddstation. En oerhört dyr satsning som bland annat vi i Nya Ulricehamn hade synpunkter 
kring. 
 
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Wiktor Öberg 
Vad blev totalkostnaden för den här satsningen, inklusive drift? 
 
Ulricehamn 2024-10-23 
  
Mikael Levander  
Nya Ulricehamn 
 
 

 



 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsen ordförande 

 

Utifrån den ständiga frågan om anpassad skolas möjligheter att växa volymmässigt 

men även behovet av särskilt lämpliga lokaler som eleverna i anpassad skola är i 

behov av, anser kommunstyrelsens ordförande att styret säkerställt att eleverna nu 

har vad som brukas kallas ändamålsenliga lokaler? 

 

Anna Vallin (S)                                                                     

 



 

Enkel fråga till kommunstyrelsen ordförande 

 

En översyn av anpassad skola har tagits fram av förvaltningen och presenterats för 

politiken. Anpassad skola har haft tillfälliga lokaler i Pingstkyrkan sedan år 2020. 

Om nu styret vet om att anpassad skola ständigt fått tillfälliga lokaler som inte är 

ändamålsenliga, hur kan man då av byråkratiska skäl säga nej till en förbättring? 

Frågan kan väl knappast gått styret helt förbi. Om så är fallet så får man nog dra 

upp huvudet ut sanden. För elevernas behov. Elever som har de största behoven. 

 

Tommy Mårtensson (S)                                                                              

 



  

 

Enkel fråga till kommunstyrelsen ordförande 

 

”Det kunde varit vi” är en film som summerar vad som hänt med elevgruppen 

under de senaste 100 åren i Sverige. Hur viktigt tycker vi att frågan egentligen är. 

Hur tänker kommunstyrelsens ordförande här?  

 

 

Ruza Källström (S) 
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